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Klima-, Energi- og Bygningsudvalget har i brev af 16. maj 2013 stillet mig følgende 
spørgsmål 27 til L 199, stillet efter ønske fra Mads Rørvig (V), som jeg hermed skal 
besvare.

Spørgsmål 27

"Har ministeren eller skatteministeren modtaget oplysninger fra SKAT om 
uhensigtsmæssigheder i den gældende lovgivning om støtte til solcelleanlæg?
I bekræftende fald bedes oplyst, hvornår der er gået oplysninger herom
fra SKAT til ministeren og/eller skatteministeren."

Svar

Lovgivningen om afregning af solcelleanlæg foreslås ændret både med L 199 og 
med lovforslaget om nettoafregning for lejere L221, der er fremsat d. 22. maj 2013. 
Lovforslagene udspringer af, at regeringen finder, at der er uhensigtsmæssigheder i 
den gældende lovgivning.

Jeg har dog ikke modtaget oplysninger fra SKAT om uhensigtsmæssigheder i den 
gældende lovgivning om støtte til solcelleanlæg.

Skatteministeren har oplyst, at han ikke er bekendt med oplysninger fra SKAT om 
uhensigtsmæssigheder i selve lovgivningen om støtte til solcelleanlæg. 

Skatteministeren har endvidere oplyst, at han i forhold til administrationen af loven er 
blevet gjort bekendt med, at der er virksomheder, som er tilsluttet 
nettoafregningsordningen i den 20-årige overgangsordning, hvor VE-anlæggene 
producerer el til blandet privat anvendelse og erhvervsmæssig anvendelse 
(erhvervselektricitet), men hvor i det mindste nogle af virksomhederne ikke betaler 
elafgifter af erhvervselektriciteten, sådan som loven foreskriver. 

Skatteministeren har i den forbindelse oplyst, at det nærmere overvejes, hvordan 
dette skal håndteres

Med venlig hilsen

Martin Lidegaard
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